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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A közoktatásban hány széket kell kihagyni a 
tantermekben tanuló diákoknak vagy éppen a tanáriban a pedagógusoknak a saját, és 
közvetve a környezetük, valamint a családtagjaik megóvása érdekében?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Ön a kormány tegnapi ülését követően bejelentette, hogy éjféltől rendkívüli jogrend lép életbe. 
Kormányfőként – meglehetősen unortodox módon – nem az évi százmilliárdból működő 
közszolgálati televízióban, hanem a közösségi oldalán tette közzé azt a videót, amelyben egyebek 
mellett az alábbiakat közölte:

rendezvényeken csak minden harmadik széken lehet ülni, a maszk viselése kötelező; 

a hatóságok minden rendezvényt ellenőriznek, és ahol kell, azonnal bezárják a helyet.

Ha érthetetlen késéssel is, még csak nem is a veszély mértékével arányosan, de mindenféleképpen 
fontos döntések ezek, amelyek a magyar emberek egészségét, életének a megóvását szolgálják.

A kérdésünk a következő lenne, amelyre logikus választ a bejelentésével összefüggésben nem 
találtunk:

Ha a rendezvényeken, így például sporteseményeken a maszk állandó viselése mellett két széket ki 
kell hagyni a nézőknek egymás között annak érdekében, hogy mindenki a szükséges védelemben 
részesüljön a koronavírus terjedésének megakadályozásához, akkor a logika szabályai szerint az 
iskolás gyermekeknek – maszkviselés mellett – vagy éppen a tanároknak is ilyen távolságra lesz 
szükségük az egészségük, de közvetve a családtagjaik egészségének megóvása érdekében. Ön 
szerint ennek a feltételei az intézményekben biztosítottak? Vagy a diákokra nem vonatkozik ez a 
szabály? És a tanárokra? Azért is kénytelenek vagyunk ezeket megkérdezni, mert azt magunktól is 
tudjuk, hogy a koronavírus természete okán nem csak rendezvényeken, de az iskolai nevelő-oktató 



munka során is terjed, fertőzve diákokat és tanárokat egyaránt, de mintha a kormányzat ezt nem így 
vélné, vagy erről legalábbis a kormányfői kommüniké megfeledkezett volna. Remélhetően pusztán 
egy könnyen orvosolható figyelmetlenségről van szó, és véletlenül sem arról, hogy őket a 
kormányzat „beáldozhatónak” tartja.

Mivel a Miniszterelnök Úr gondolatait elsősorban maga a miniszterelnök tudja értelmezni, ezért 
kérdezzük:

„A közoktatásban hány széket kell kihagyni a tantermekben tanuló diákoknak vagy éppen a 
tanáriban a pedagógusoknak a saját, és közvetve a környezetük, valamint a családtagjaik megóvása 
érdekében?”

Várjuk megtisztelő válaszát!
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